
ZAPISNIK 

 

9. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva, 

održanog 14. travnja 2013, u prostoru Državnog hidrometeorološkog zavoda, 

Grič 3, Zagreb, s početkom u 14:00 sati. 

 

Nazočni: 

Predsjednica Društva: Amela Jeričević 

Upravni odbor: Alica Bajić, Maja Telišman Prtenjak, Jadran Jurković 

Ispričani: Ksenija Cindrić, Ivan Ljuština, Antun Marki, Čedo Branković  

 

Dnevni red: 

 

1. Izvješće o radu u 2012. godini (A. Jeričević) 

2. Plan rada za 2013. godinu (A. Jeričević) 

3. Financijski izvještaj i plan (A. Bajić) 

4. Saziv kupštine (dnevni red, datum) 

5. Svjetski meteorološki dan-nagrade motriteljima 

6. Održavanje trećeg skupa Meteorološki izazovi  

7. HMČ (D. Nikolić) 

8. Web stranica 

9. Razno 

 

 

Ad 1.  

Izvještaj o radu će biti uskoro na internetskim stranicama. 

 

Ad 2. 

Prihvaćen je plan rada za 2013. koji predstavlja nastavak dosadašnjih aktivnosti, a postavljen je na 

internetskim stranicama. 

 

 



Ad 3. i 7. 

Alica Bajić predstavila je financijski izvještaj. Financijsko stanje je nepovoljno sukladno sve manjim 

prihodima Ministarstva. Prošle godine Ministarstvo znanosti nije raspisivalo natječaj za udruge, te su 

prihodi HMD-a bili većinom od članarine, a HMČ je primio znatno manje sredstava od MZOS-a, te 

5.000,00kn od HAZU. Ostatak financija od aktivnosti Bračkog povjetarca će se prebaciti u HMČ.   

 

Stanje časopisa: 

- Broj 46 je stavljen na Hrčak nije tiskan i treba podmiriti troškove u iznosu od 4 do 5 tisuća kuna za 

grafičku pripremu. 

- Broj 47 (od 2012.g,) je u zavržnoj fazi pripreme, čeka se još jedna recenzija i trebao bi biti gotov do 

lipnja. 

- Broj 48 (od 2013.) ima tri članka gotova i tri obećana. 

 

Donesena je odluka o postavljanju D. Nikolića za urednika HMČ-a, a napomenuto je da će se nakon 

isteka tog mandata 2014. trebati raspisati natječaj za novog urednika. 

 

Tajnik HMČ-a K. Horvath napravio je reviziju adresa na koje je potrebno slati časopis u tiskanom 

obliku te će se prema tome odlučiti o konačnom broju tiskanja (umjesto dosadašnje naklade od 500 

komada). Određeno je oko 20 % manje adresa za slanje (od sadašnjih 86), a po potrebi bi se moglo još 

smanjiti. 

Predsjednica Amela Jeričević predložila je da se sada ~10 000 kn prebaci sa računa Društva na HMČ, 

pa ostaje ~4000 kn za Društvo. Prihvaćen je prijedlog je da se za troškove časopisa izdvoji oko 10 000 

kn po broju. Zbog financijskog stanja, UO je odlučio da se trajno obustavlja isplata honorara za HMČ 

što uključuje i retrogradnoe isplate. Također odlučeno je da se za troškove računovodstva izdvoje 

sredstva od 3000 kn.  

 

Ad 4.  

Predloženo je da se Izborna skupština održi u svibnju i na njoj će se birati novi predsjednik i upravni i 

nadzorni odbor. Pozvano predavanje biti će dogovoreno uskoro.  

 

Ad 5.  

Na proslavi meteorološkog dana 21.ožujka 2013. HMD će nagraditi motritelje. Prvo nagrađeni Ivan 



Bistrović (Bednja) dobit će srebrnjak, a drugi plakete. Drugo nagrađeni motritelji su Zdravko Horvat 

(Čepić), Tonči Radić (Marina), Božo Kralj (Pridvorje), Nada Vlašić (Rabac), Josip Vojković (Sasi) i 

Andrija Vilček (Cerna).  

Tiskane su nove kuverte povodom Svjetskog meteorološkog dana. 

Prvi godišnjak HMD-a je skoro gotov i bit će poslan OU e-poštom. Godišnjak će potom biti postavljen 

na web stranicu te će biti poslan članovima HMD-a.  

 

Ad 6. 

Meteorološki izazovi 3 održat će se 21. i 22. studenog 2013. u prostorijama KRAŠ Auditoriuma,  

Ravnice 48, u Zagrebu. Pripreme za skup su u punom tijeku, a trenutno se najviše radi na natječajima 

za financijske potpore.  

Predsjednica organizacijskog odbora je Ksenija Cindrić koja je 1.3.2013 poslala plan rada 

organizacijskog odbora Meteoroloških izazova 3.  

Ovogodišnja je namjera  jačanje znanstvenog dijela i stoga je osnovan i znanstveni odbor.   

 

Ad 8.  

Prošle godine zabilježena su dva hakerska upada na stranicu koja nisu prouzročila veće teškoće. 

Odlučeno je da se ubuduće u slučaju napada pri kojem se promijeni sadržaj stranice, isti prijavi policiji.  

 

Ad 9.  

Prihvaćen je upit za novo članstvo Kristinke Beglame.  

 

Navedene su primjedbe pojedinih novih članova da im nisu izdane iskaznice HMD-a. Potrebno je izdati 

iskaznice za nove članove, a po potrebi i drugima.  

 

Sastanak upravnog odbora završio je u 16:00 sati. 

Zapisničar: Jadran Jurković  

 

 


